
  

  
 
 
 
Ersättaryttrande till Barn och utbildningsnämnden 23 april 2008 
 
§ 18 Uppföljning av ekonomin till och med mars 2008 och § 19 Ekonomisk plan för 
centrumskolorna Nyboda och Forellen 
 
Med anledning av ett minskat elevunderlag och att elever i mindre grad väljer att söka sig till 
centrumskolorna (Nyboda och Forellen) visar prognoserna på ett underskott på 6,3 miljoner i 
år. Förvaltningen meddelade på Barn- och utbildningsnämnden att 25 lärare på skolorna måste 
bort för att budgeten ska balanseras.  
 
Miljöpartiet i Tyresö är starkt kritiska till hur den borgerliga majoriteten hanterat Nyboda 
skola som under många år befunnit sig i en nedåtgående spiral. Vi anser att den borgerliga 
majoriteten inte har tagit sitt ansvar, istället har majoritetens beslut och brist på handling 
bidragit till den negativa utvecklingen.  
 
Vi ser det t.ex. inte som någon tillfällighet att kommunen fått ett vitesföreläggande av 1 
miljon kr, från Arbetsmiljöverket gällande Nyboda Idrottshall, där kommunen senast den 5 
augusti 2010 måste ordna en ventilationen som är tillfredsställande, samt undersökning och 
åtgärder mot misstänka fuktskador i dusch- och omklädningsrum sker. (AIST 2006/51046) 
 
På budgetberedningen 22 april och i Barn- och utbildningsnämnden fokuseras ekonomi, dvs 
åtgärder för hur centrumskolorna ska komma i ekonomisk balans. Självklart är en ekonomi i 
balans en viktig förutsättning, men i detta läge borde den borgerliga majoriteten också 
diskutera åtgärder för att lyfta skolan ur krisen. Vi menar att majoriteten borde titta på goda 
exempel från omvärlden och ta lärdom. Om man ska höja statusen så att skolan blir intressant 
att söka till för elever och föräldrar så krävs det troligen både satsningar och upprustning av 
lokaler. Det är inte ekonomin som är själva problemet, utan symptomen på problemen!  
 
Vi anser att det socialdemokratiska ändringsförslaget till att-sats var bra, dvs. att ta fram en 
plan för hur Centrumskolorna ska arbeta för att få en budget i balans, samt hur man 
tillsammans skall arbeta för att höja statusen för skolorna. Planen ska utarbetas i samarbete 
mellan skolorna med ledning, personal, föräldrar och elever.  
 
Tyvärr lyser den borgerliga majoritetens politiska visioner med sin frånvaro på nämndmötet. 
Satsningar har dock utlovats i grundskolan 2008 och 2009. Låt dessa satsningar nu bli 
verklighet och inte stanna vid vackra ord! Eftersom vi vet att så gott som alla enheter gick 
med underskott förra året, dvs. att budgeten inte räckte till, finns det dock risk för att det 
mesta av satsningarna går till att jämna ut fjolårets budgetunderskott. 
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